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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi folyik a Honvédkórházban?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Sorra jelennek meg a hírek a Honvédkórházban kialakult áldatlan állapotokról, melyek mára mind 
az igényjogosultak, mind a területi ellátási kötelezettség alapján a Honvédkórházhoz tartozó 
betegek ellátását veszélyeztetik. Folyamatosak a problémák a sürgősségi betegellátással, az 
egészségügyi dolgozók és rezidensek nem kapták meg a számukra megígért béremelést, az 
orvoshiány pedig elérte azt a szintet, ami miatt már a koraszülött osztály működése is 
ellehetetlenült.

Amikor az Országgyűlésben a kialakult helyzetről kérdeztem a Honvédelmi Minisztériumot, az Ön 
államtitkára válaszában kiemelte: „nemhogy válsághelyzet nincs a Honvédkórházban, nemhogy a 
bérviszonyok az összeomlás szintjére sodorták volna a Honvédkórházat és annak működését, hanem
ennek éppen az ellenkezője az igaz”.

Írásbeli kérdésemre adott minisztériumi válaszból már 2014-ben kiderült, hogy 2014. január 1-
2014. augusztus 31. tartó igencsak rövid időszakban is már 32 orvos hagyta el a Honvédkórházat, 
tehát a helyzet folyamatos romlása szembeötlő volt, mégsem látszott a tárca részéről egyetlen 
érdemi lépés sem, mellyel próbálták volna megállítani a negatív tendenciát. A helyzet pedig azóta 
tarthatatlanná vált.

Ezért kérem Miniszter urat, válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Mely szakterületeken történt létszámváltozás (a pontos számok bemutatásával), különös 
tekintettel a Kardiológia, Sürgősségi Betegellátás, Aneszteziológia és intenzívterápia, Baleseti 
sebészet, Sebészet, Ortopédia, Szülészet-nőgyógyászat, Onkológia, Szemészet, Neurológia, 
Belgyógyászat, Klinikai Immunológia, Radiológia, Idegsebészet, Szív és érsebészet, 



Gasztroenterológia szakterületekre. Pontosan hány orvost foglalkoztatnak a kórházban az adott 
szakterületeken jelenleg?

2. A 2014-től 2018-ig tartó időszakban hány fő hivatásos állományú vagy közalkalmazotti státuszú 
orvosnak és egészségügyi dolgozónak szűnt meg a munkaviszonya?

3. Pontosan hány orvos, rezidens és egészségügyi dolgozó kapta meg a megígért béremelést az 
elmúlt 2 hónapban? Hány fő nem részesült ebben és milyen okból?

4. Hadrendi elemként mekkora létszámhiánnyal küzd a Honvédkórház?

5. Mekkora fennakadások vannak az igényjogosultak ellátásában, és mi ennek a pontos oka?

6. Kérem tájékoztasson a területi ellátási kötelezettség teljesítésének működési anomáliáiról

7. Mely szakterületeken mekkora várólisták vannak?

8. Mely vizsgálatokat szervezik ki az intézményből túlterheltség miatt, illetve mely vizsgálatok 
elvégzését vállalja át a Honvédkórház más szakrendelőktől, kórházaktól, azok túlterheltsége miatt?

9. Mi történt a koraszülött osztályon, milyen belső utasításokat adott ki a Központ vezetése a 
bezárás bekövetkeztét megelőző 2 hónapban, valamint azóta a helyzet megoldására?

10. A kórház mint az MH katonai hadrendi elemeként működik, ezért hogyan oszlik meg a személyi
állomány a hivatásos, szerződéses és a civil munkavállalók között? 

11. Mekkora az éves fluktuáció az orvosi, szakasszisztensi és a nővéri állományban?

12. Mekkora a tervezett kapacitás képesség a különböző telephelyeken működő rendelői és kórházi 
osztályok tekintetében?

13. Ugyanakkor mik a valós tényleges betegellátási számok?

14. A kórház ellátási körzete valójában hogyan van kialakítva, a szolgálati törvények alá tartozó 
igényjogosultak száma és a többi ellátott aránya?

15. Mekkora a kórház éves működési költsége?

16. Valós, egész évre biztosított költségvetés áll rendelkezésre? Ha nem akkor miért?

17. Kezdeményezte a katonai parancsnok az ellátási körzet felülvizsgálatát?

18. Kezdeményezte javasolta a parancsnok azokat a sürgős beruházásokat amelyekkel az SBO vagy
más kritikus helyzetben lévő szervezeti egység működési zavarait meg lehetne szüntetni?

19. Mekkora a gyógyító, az adminisztratív és a kiszolgáló-karbantartó állomány aránya?

20. Milyen szolgáltatási szerződéseket kötöttek külsős cégekkel, milyen feladatokra mekkora 
összegekben, milyen idő tartamra?

21. Mekkora volt a kórház adósságállománya 2016, 2017 és 2018-ban?
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